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Od ostatniej konferencji IG Karliczek z siedzibą w Rybniku, ul.Wieniawskiego 7 spotykała się 
regularnie co dwa miesiące, w każdą pierwszą sobotę miesiąca.

Intergrupa Karliczek niesie posłanie do zakładu karnego Racibórz i zakładu karnego Szeroka w 
Jastrzębiu-Zdroju, a także do szpitala psychiatrycznego w Rybniku na oddział 14 - kobiecy oraz do 
ośrodka leczenia uzależnień w Gorzycach. Na każdy zakład karny przekazujemy ustaloną kwotę 
pieniężną oraz literaturę. Na oddział 14 przekazujemy ulotki informacyjne.

19 października 2019 roku odbyły się Warsztaty Służb na grupie "Jest sposób..." w Jastrzębiu-
Zdroju. Temat: Służby grupy, tam gdzie wszystko się zaczyna.

W marcu 2020 roku intergrupa wybrała nowych służebnych do Rady Intergrupy. Zostali nimi: 
Krzysiek z grupy "Pod Prąd" z Jastrzębia-Zdroju jako skarbnik oraz Radek z grupy "Pod Prąd" z 
Jastrzębia-Zdroju jako łącznik internetowy/sekretarz. Zgodnie z wolą intergrupy służby te zostały 
połączone. Intergrupa od marca tego roku zrezygnowała z tematu wiodącego na konferencji.

Na konferencji w marcu wybrano reprezentantów na Zgromadzenie Służb Regionu w Katowicach. 
Wybrani to członkowie Rady Intergrupy oraz przez głosowanie dwie chętne osoby.

Zgłosiły się chętne osoby do stworzenia zespołu informacji publicznej na IG Karliczek.

Odbyło się także głosowanie rekomendacji do służb w regionie i na delegatów służby krajowej.
Intergrupa udzieliła rekomendacji następującym osobom:
Ewa z grupy "Tolerancja" – Wodzisław Śląski na delegata służby krajowej do informacji 
publicznej, 
Arek B. z grupy "Tolerancja" – Wodzisław Śląski na koordynatora do ZK i AŚ w regionie, 
Grażyna z grupy "Jest sposób..." – Jastrzębie-Zdrój na delegata służby krajowej w komisji 
finansowej, 
Zbyszek z grupy "Barbara"- Boguszowice na delegata służby krajowej w komisji finansowej.

Ze względu na sytuację epidemiologiczną w kraju konferencja intergrupy w maju nie odbyła się. 
Zostało zawieszone niesienie posłania do szpitali i zakładów karnych. Mitingi czasowo odbywały 
się i nadal odbywają się online. Niektóre mitingi już wróciły do spotkań w salkach z obostrzeniami 
sanitarnymi.
    Służebni Rady Intergrupy spotkali się dwukrotnie (16 kwietnia 2020 roku oraz 24 czerwca 2020 
roku) na telekonferencji na Skypie. zostały omówione aktualne na tamten czas sprawy bieżące.


